

CONFERENCE ON HABITAT AND ENERGY

During the first two weeks of October, 1977, Ottawa's Conference Centre hosted a United Nations' Economic Commission for Europe (ECE) seminar on Habitat and Energy. More than 150 delegates and observers attended the sessions which examined the impact of past energy and housing policies on Europe and North America. Nations represented were widely diverse in policies and resources, reaching across Europe from Greece and Yugoslavia to Finland, Norway and Iceland. Janez Stanovnik, Executive Secretary of the ECE, made the opening address to the seminar, stressing the need for haste in the application of more responsible energy policies.

The first week of the seminar, chaired by Maurice Strong, then chairman of PetroCanada, was taken up with the presentation of position papers by the various national representatives. This resulted in a series of recommendations which were debated and approved at the end of the second week. The need for intensive research into the efficient use of existing energy supplies based on the careful recording of energy consumption was stressed, especially in the area of human habitation. Approximately 40 per cent of the world's annual purchasable energy is used for heating buildings in the jurisdictional area of the ECE. The conference stressed the need for future planning and a closer coordination of energy supplies with the needs of human settlements.

CONFÉRENCE DES NATIONS UNIES SUR L'HABITAT ET L'ÉNERGIE

En octobre 1977, le Centre de conférences d'Ottawa a été le siège d'un séminaire de la Commission économique des Nations Unies pour l'Europe (CÉE) sur l'habitat et l'énergie. Plus de 150 délégués et observateurs ont assisté aux séances qui ont traité des politiques sur l'énergie et le logement en Europe et en Amérique du Nord. Les nations représentées, de la Grèce et la Yougoslavie à la Finlande, la Norvège et l'Islande, se distinguaient largement par leurs politiques et leurs ressources. Janez Stanovnik, secrétaire général de la CÉE, a insisté dans le discours d'ouverture sur le besoin d'une politique énergétique plus rationnelle.

Pendant la première semaine du séminaire, qui était présidé par Maurice Strong, alors président de PetroCanada, les délégués ont présenté des communications dont les recommandations ont été discutées et approuvées à la fin de la deuxième semaine. On a insisté sur le besoin d'une recherche intensive pour rationaliser l'utilisation des ressources énergétiques grâce à une comptabilisation rigoureuse de leur consommation, notamment dans le domaine de l'habitation. Environ 40% de l'énergie produite annuellement dans le monde servent au chauffage de bâtiments dans les pays membres de la CÉE. On a donc souligné la nécessité d'une meilleure planification et d'un emploi plus judicieux de ces ressources énergétiques.

CUT - DÉCOUPEZ



National Research Council
Canada
Ottawa, Canada
K1A 0R6

Conseil national de recherches
Canada
Ottawa, Canada
K1A 0R6

- PLIEZ VERS L'INTÉRIEUR

FOLD IN

DR J E BROWN
417 MEADOW DR
OTTAWA ONT
K1K 0M3
E 013805 01

Canada Post	Postes Canada
Bulk Third Class	En nombre Troisième classe
K1A 0R6 Canada	

IS YOUR ADDRESS LABEL CORRECT?

Please make any needed corrections on form overleaf, clip along the dotted line, fold, fasten and return to us.

If you prefer to use a separate sheet, please ensure that all the information on the label below is included to permit us to retrieve your address record from the computer.

VOS NOM ET ADRESSE COMPORTENT-ILS UNE ERREUR?

Veuillez procéder aux corrections éventuelles sur le formulaire se trouvant au verso, le découper en suivant le pointillé, le plier, le sceller et nous l'envoyer.

Si vous préférez utiliser une feuille séparée, assurez-vous de n'omettre aucun des renseignements figurant dans le bloc-adresse ci-dessous pour que nous puissions extraire de l'ordinateur les données relatives à votre adresse.

CUT - DÉCOUPEZ